
országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény
42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Pintér Sándor belügyminiszterhez 
,,Mit tesz a kormány az ólmos vízvezetékek felszámolása érdekében?" 

Tisztelt Miniszter Úr! 

Budapesten sajnálatos módon még a vízvezetékrendszernek része számos olyan elavult ólmos
vezeték, melyből csak az egészségre súlyosan káros ivóvíz érkezik számos fővárosi családhoz. Több
mérés is kimutatta, hogy az ezekből vett mintákban az ólom mértéke sokszorosan meghaladja az
egészségügyi határértéket. Ezzel kapcsolatban az alább kérdésekre kérném megtisztelő válaszát:

1. Van-e a kormánynak pontos nyilvántartása arról, hogy összesen mennyi ilyen elavult
ólomvezeték van még a rendszerben a fővárosban?

2. Milyen rendszerességgel végeznek hivatalos méréseket az ivóvíz minőségével kapcsolatban?
3. Van-e a kormánynak terve arra, hogy milyen ütemben akarja ezeket a vezetékeket lecserélni?

Válaszát ezúton is köszönöm.

Budapest, 2018. október 24.
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